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            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 1 

пленарного засідання 

 

Двадцять третя сесія                                                                        25.02.2019р. 

7 скликання                                                                                       м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 36. 

 

      У роботі пленарного засідання 23 сесії взяли участь 27 депутатів (список 

додається).  

 

      Головує   на   пленарному засіданні 23 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

     Присутні хвилиною мовчання вшанувати пам’ять Героїв Небесної Сотні та 

усіх загиблих, які віддали свої життя за незалежність та територіальну 

цілісність України. 
 

       У роботі пленарного засідання 23 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Микитюк С.М.,  депутат обласної ради Собко Т.Д., 

представники районних управлінь, відділів та служб райдержадміністрації, 

керівники підприємств, установ та організацій району, селищний, сільські 

голови, голови та представники об’єднаних територіальних громад району, 

директори навчальних закладів району, Почесні громадяни Житомирського 

району Ковальчук О.Г. і Ксендзук Д.П., представники громадськості, 

працівники виконавчого апарату районної ради, представники засобів масової 

інформації (список додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: Сташенко О.Ф.,  голова обласної Громадської організації 

ВФСТ «Колос», який вручив грамоти та кубки переможцям змагань за 

результатами підсумку минулого спортивного року.  

 

       Голова  районної  ради С.Г. Крутій  привітав депутатів районної ради 
Назарчука А. Л., Парфентієву Т.М., Давидова А.В., Литвиненко А.В., Рєбдєва 

Я.А., сільських голів Окочу О.С. та Аврамчука О.О., директора Озерненської 

гімназії Власюка А.П., начальника організаційного відділу апарату 

Житомирської райдержадміністрації Огірчука Ю.В., які нещодавно відзначили 

свої  ювілейні дати від днів народжень, вручив їм квіти, відзнаки Житомирської 

районної ради та грошові премії. 
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СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 23 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 23 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Журавля Геннадія Миколайовича. 

2. Лихотворика Анатолія Петровича. 

3. Якімця Андрія Вікторовича. 

 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 25 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець 

А.В.) 

«Проти» -1 (Стах В.М.) 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Парфентієва Т.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

        Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що 

відповідно до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а 

після його завершення візує  протокол поіменного голосування, а також 

повідомив про те, що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  

ведення протоколу, вирішення інших питань у період засідання  здійснює 

виконавчий апарат районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту 

районної ради пленарне засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис 

здійснюють працівники виконавчого апарату районної ради. Звернувся до 

депутатів з проханням про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

депутати мають повідомити про це відповідно до законів України «Про 

запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». 

 

ВИСТУПИЛИ: Журавель Г.М., депутат районної ради, оголосив про конфлікт 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

оскільки його обрано до лічильної комісії. 

 Лихотворик А.П., депутат районної ради, оголосив конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки його 

обрано до лічильної комісії. 

 Якімець А.В., депутат районної ради, оголосив конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки його 

обрано до лічильної комісії. 
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СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 23 сесії районної ради.  

                          Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

      Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні та запропонував взяти цей порядок денний за основу, а 

тоді голосувати за доповнення. 

         На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 

 

1. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику В.Т. 

      Інформує:  Загладько Лілія Дмитрівна – представник трудового 

колективу, головний бухгалтер комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради  

 

2. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами (Станишівське -1 родовище пісків та суглинків). 

Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

                       голова  постійної комісії з питань розвитку     

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                      та  екології  

 

3. Про надання погодження на  отримання спеціального дозволу на 

користування надрами (Анастасіївське родовище піску). 

Інформує:   Оржехівський Володимир Миколайович -  

                     голова  постійної комісії з питань розвитку  

                     агропромислового комплексу, земельних відносин  

                     та  екології  

 

4. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  (Катеринівське родовище піску). 
Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

           голова  постійної комісії з питань розвитку    

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                     та  екології 

 

5. Про хід виконання Комплексної програми профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного  

            відділу апарату райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до Програми  фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

 Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 
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первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради    

 

7.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович - головний лікар комунального  

                  некомерційного підприємства «Центральна районна 

                  лікарня» Житомирської районної ради    

 

8. Про внесення змін до Програми фінансування  видатків  на  

компенсаційні   виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян  

автомобільним  транспортом  на  приміських автобусних маршрутах 

загального користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління 

                  праці та соціального захисту населення 

                  райдержадміністрації 

 
9. Про внесення змін до  Програми розвитку архівної справи та 

утримання комунальної установи “Трудовий архів” Житомирської районної 

ради на 2018-2020 роки. 

       Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної  

                          установи “Трудовий архів” Житомирської районної ради 

 

10. Про внесення змін до Комплексної програми  пошуку і впорядкування 

поховань жертв війни та політичних репресій у Житомирському районі на 2019-

2020 роки. 

        Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                          районної ради 

 

11. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2019 

році Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник 

                  організаційного відділу 

 
12. Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської районної ради 7 

скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів за 

купівлю нерухомого майна»». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                   організаційного відділу 
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13. Про внесення змін до окремих  Положень, затверджених 

Житомирською районною радою. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник   

                  організаційного відділу 

 

14.   Про комісію щодо відбору суб’єктів оціночної діяльності у сфері 

оцінки земель. 

 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                                    організаційного відділу 

 

15.  Про внесення змін до Положення про постійні комісії районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                                    організаційного відділу 

 

16. Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання від 

10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

17. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                   управління фінансів райдержадміністрації 

 

18. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                  управління фінансів райдержадміністрації 

  

19.  Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник    

             управління фінансів райдержадміністрації 

 

20.   Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                     спеціаліст з питань комунальної власності 

 

21. Щодо звітності керівників комунальних  підприємств, установ та 

закладів  Житомирської районної ради та керівників структурних підрозділів 

РДА у 2019 р. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

 

 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/%D0%A0i%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F___%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6-_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82_%D0%B1-%D0%BA.pdf
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22. Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на праві 

оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

 

23. Про припинення комунального підприємства «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                    спеціаліст з питань комунальної власності 

 

24. Про безоплатну передачу  об’єктів  нерухомого майна до комунальної 

власності  Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

25. Про внесення змін до переліку підприємств, установ та закладів, 

засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

26.  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності 

 

27. Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації районного 

проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                   виконавчого апарату районної ради 

 
28. Про участь депутатів Житомирської районної ради 7 скликання у 

роботі сесій  районної ради та звітність  перед виборцями. 

Інформує: Вербило Лариса Василівна – голова постійної комісії 

                   постійної комісії з  питань законності, правопорядку і  

                   прав людини, депутатської етики, забезпечення діяльності  

                   депутатів та місцевого самоврядування 

 

29. Про внесення змін до районних Програм. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

                   освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та  

                   спорту  райдержадміністрації 

 

30. Про результати розгляду звернень районної ради. 

        Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                         районної ради 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти цей порядок денний за основу. 

     Результати поіменного голосування за те, щоб узяти запропонований  

порядок денний за основу: 

      «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов 

О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

     Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного. 

                         Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

Проінформував про те, що постійними комісіями та окремими 

депутатами пропонується додатково внести на розгляд цієї сесії наступні 

питання: 

 

1. Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо відшкодування 

вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 

 

2. Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки та 

продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 

 

3. Про передачу в оренду ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» 

приміщень. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

4. Про звіт директора комунальної установи «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної 

 установи «Житомирська районна станція юних  

натуралістів» Житомирської районної ради 
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5. Про звіт директора комунальної установи «Житомирський 

районний центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради 

Лаговської С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи «Житомирський районний центр  дитячої  

та юнацької творчості» Житомирської районної ради 

 

6. Про внесення змін до районної програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

Інформує: Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

                   регіонального розвитку, містобудування та архітектури  

                  райдержадміністрації 

 

7. Про внесення змін до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

8. Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 

9. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації 

 

10. Про передачу книг Василя  Василика  та Марії Зіновчук  до 

комунальної власності селищної  та сільських рад району. 

Інформує: Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу  

                   культури і туризму райдержадміністрації 
 

11. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури 

та спорту на 2017 -  2021 роки. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

 

12. Різне: 

12.1. Щодо  механізму  контролю за якістю харчування дітей у закладах 

освіти Житомирського району. 
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 Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка запропонувала 

включити до порядку денного питання «Про звернення до Міністерства 

оборони України»  щодо відновлення будинку офіцерів у смт Озерному, а саме: 

виділення МО України коштів на його реомнт. 

Давидов А.В., депутат районної ради,  вніс пропозицію  при розгляді 

питання «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік» включити 

субвенцію Левківської сільської ради на придбання комп’ютерного томографа. 

ВИРІШИЛИ: Доповнити порядок денний засідання озвученими питаннями. 

    Результати голосування за доповнення порядку денного: 

         «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Рожко В.О.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 23 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

1. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику В.Т. 

      Інформує:  Загладько Лілія Дмитрівна – представник трудового 

колективу,  головний бухгалтер комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради  

 

2. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами (Станишівське -1 родовище пісків та суглинків). 

Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

                     голова  постійної комісії з питань розвитку    

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                     та  екології  
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3. Про надання погодження на  отримання спеціального дозволу на 

користування надрами (Анастасіївське родовище піску). 

Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

                    голова  постійної комісії з питань розвитку   

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                   та  екології  

 

4. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  (Катеринівське родовище піску). 
Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

          голова  постійної комісії з питань розвитку    

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                   та  екології 

 

5. Про хід виконання Комплексної програми профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного  

               відділу апарату райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до Програми  фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

 Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради    

 

7.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович - головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради    

 

8. Про внесення змін до Програми фінансування  видатків  на  

компенсаційні   виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян  

автомобільним  транспортом  на  приміських автобусних маршрутах 

загального користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління 

                  праці та соціального захисту населення 

райдержадміністрації 
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9. Про внесення змін до  Програми розвитку архівної справи та 

утримання комунальної установи “Трудовий архів” Житомирської районної 

ради на 2018-2020 роки. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної 

установи “Трудовий архів” Житомирської районної ради 

 

10. Про внесення змін до Комплексної програми  пошуку і впорядкування 

поховань жертв війни та політичних репресій у Житомирському районі на 2019-

2020 роки. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                   районної ради 

 

11. Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2019 

році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                   організаційного відділу 

 
12. Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської районної ради 7 

скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів за 

купівлю нерухомого майна»». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                   організаційного відділу 

 
13. Про внесення змін до окремих  Положень, затверджених 

Житомирською районною радою. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник    

                   організаційного відділу 

 

14.   Про комісію щодо відбору суб’єктів оціночної діяльності у сфері 

оцінки земель. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                              організаційного відділу 

 

15.  Про внесення змін до Положення про постійні комісії районної ради. 

Інформує:  Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                      організаційного відділу 

 

16. Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання від 

10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 
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17. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                   управління фінансів райдержадміністрації 

 

18. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів райдержадміністрації 

  

19.  Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник    

        управління фінансів райдержадміністрації 

 

20.   Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                     спеціаліст з питань комунальної власності 

 

21. Щодо звітності керівників комунальних  підприємств, установ та 

закладів  Житомирської районної ради та керівників структурних підрозділів 

РДА у 2019 р. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

22. Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на праві 

оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

 

23. Про припинення комунального підприємства «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

 

24. Про безоплатну передачу  об’єктів  нерухомого майна до комунальної 

власності  Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

25. Про внесення змін до переліку підприємств, установ та закладів, 

засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

26.  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/%D0%A0i%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F___%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6-_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82_%D0%B1-%D0%BA.pdf


 13 

 

27. Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації районного 

проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 
28. Про участь депутатів Житомирської районної ради 7 скликання у 

роботі сесій  районної ради та звітність  перед виборцями. 

Інформує: Вербило Лариса Василівна – голова постійної комісії 

постійної комісії з  питань законності, правопорядку і 

прав людини, депутатської етики, забезпечення 

діяльності депутатів та місцевого самоврядування 

 

29. Про внесення змін до районних Програм. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

 

30. Про результати розгляду звернень районної ради. 

      Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                         районної ради 

 

31. Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо відшкодування 

вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 

 

32. Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки та 

продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 

 

32.  Про передачу в оренду   ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» 

приміщень. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

 

34. Про звіт директора комунальної установи «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної 

 установи «Житомирська районна станція юних  

натуралістів» Житомирської районної ради 
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35. Про звіт директора комунальної установи «Житомирський районний 

центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради Лаговської 

С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи «Житомирський районний центр  дитячої  

та юнацької творчості» Житомирської районної ради 

 

36. Про внесення змін до районної програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, изначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

Інформує:  Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації 

 

37. Про внесення змін до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

38. Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

 

39. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації 

 

40. Про передачу книг Василя  Василика  та Марії Зіновчук  до 

комунальної власності селищної  та сільських рад району. 

Інформує: Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу  

                   культури і туризму райдержадміністрації 
 

41. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури 

та спорту на 2017 -  2021 роки. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 
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42. Щодо  механізму  контролю за якістю харчування дітей у закладах 

освіти Житомирського району. 

 Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу 

освіти, військово-патріотичного виховання, молоді та 

спорту  райдержадміністрації 

 

43. Про звернення До Міністерства оборони України. 

    Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної  

                      ради 

 

Результати голосування: 

      «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Якімець 

А.В.) 

«Проти» - 1 (Шахова О.П.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  23 сесії. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 

23 сесії районної ради: для звітів та виступів щодо внесення змін до програм і 

внесення змін до районного бюджету - до 10 хвилин  кожному доповідачу; з 

інших питань – до 5 хвилин кожному доповідачу; для виступів, довідок,  

пропозицій  та внесення поправок - до  3 хвилин; питання порядку денного, 

щодо яких у депутатів відсутні запитання, провести без обговорення, оскільки 

обговорення пройшли на засіданнях комісій; через дві години роботи сесії 

відповідно до Регламенту зробити перерву на 20 хвилин. Інші перерви 

проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  позафракційних 

депутатів. Після розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для 

внесення пропозицій, зауважень та оголошень. Пленарне засідання завершити 

за 3 години (тобто до 13-00). 

       Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, оголосив відповідно до 

Закону України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 

2019 рік», оскільки даний проект рішення передбачає видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, який він  очолює та у якому працює. 

     Стах В.М., заступник голови районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 

2019 рік», оскільки даний проект рішення передбачає видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, у якому він працює. 

      Уницький  С.О., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 

2019 рік», оскільки даний проект рішення передбачає видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, у якому він працює. 

      Рєбдєв Я. А., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді 

питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 

рік», оскільки даний проект рішення передбачає видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, у якому він працює. 

      Голік Т. І., депутат районної ради, оголосила відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» про наявний у неї конфлікт інтересів при розгляді 

питання порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету на 2019 

рік», оскільки даний проект рішення передбачає видатки на утримання 

обслуговуючого персоналу районної ради, у якому вона працює. 

Гребенюк О.П., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2019 рік» та про внесення змін до програм фінансової 

підтримки комунальних некомерційних підприємств «Центральна районна 

лікарня» та «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради, 

оскільки вони передбачають видатки на утримання структурних підрозділів 

КНП «ЦРЛ» та «ЦПМСД» районної ради, в яких він працює. 

        Нижник В.Т., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього  

конфлікт інтересів при розгляді  питань  порядку денного «Про внесення змін 
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до районного бюджету на 2019 рік», оскільки даний проект рішення 

передбачає видатки на утримання комунальної установи «ТСО», яку він очолює 

та у якій працює та «Про присвоєння звання «Почесний громадянин 

Житомирського району» Нижнику В.Т» оскільки питання стосується  його 

особисто. 

      Кліменко В.М., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань  порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2019 рік» та «Про внесення змін до  Програми розвитку 

архівної справи та утримання комунальної установи “Трудовий архів” 

Житомирської районної ради на 2018-2020 роки», оскільки вони передбачають 

видатки на утримання комунальної установи «Трудовий архів», яку він очолює 

та у якій працює. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику В.Т. 

      Інформує:  Загладько Лілія Дмитрівна – головний бухгалтер 

комунальної установи «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Житомирської районної ради  

ВИРІШИЛИ: Присвоїти звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Нижнику В.Т. 

(Рішення № 805 додається).  

Результати голосування: 

       Результати голосування: 

   «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Нижник В.Т.) 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

  Результати поіменного голосування додаються. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами (Станишівське -1 родовище пісків та суглинків). 

Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

  голова  постійної комісії з питань розвитку    

агропромислового комплексу, земельних відносин  

та  екології  

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,   зазначив, що у проекті 

рішення зазначено, що районна рада надає своє погодження  за умови надання 

відповідного погодження Станишівською сільською радою об’єднаної 
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територіальної громади. Рішенням Станишівської сільської ради 

об’єднаної територіальної громади від 7 лютого 2019 року відмовлено у наданні 

такого погодження. 

Зважаючи на рішення Станишівської сільської ради та висновки 

земельної комісії, пропонується відмовити ТОВ «АРЕНА РЕСУРС» у наданні 

погодження на отримання спеціального дозволу на користування надрами з 

метою видобування піску та суглинку Станишівського-1 родовища пісків і 

суглинків, яке розташоване у Житомирському районі    на    відстані  близько  

1,5 км  на  північ   від с.Млинище Житомирського району та на  північ від якого 

(родовища) на відстані  близько 80-100 м проходить залізнична колія Житомир-

Фастів, у зв’язку з відмовою у наданні відповідного погодження 

Станишівською сільською радою об’єднаної територіальної громади. 

ВИРІШИЛИ: Відмовити у наданні погодження Товариству з обмеженою 

відповідальністю «АРЕНА РЕСУРС» на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами з метою видобування піску та суглинку Станишівського-

1 родовища пісків і суглинків, яке розташоване у Житомирському районі    

Житомирської    області   на    відстані  близько  1,5 км  на  північ   від с. 

Млинище Житомирського району Житомирської області та на  північ від якого 

(родовища) на відстані  близько 80-100 м проходить залізнична колія Житомир-

Фастів (територія Станишівської сільської ради об’єднаної територіальної 

громади). 

(Рішення № 806 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на  отримання спеціального дозволу 

на користування надрами (Анастасіївське родовище піску). 

Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

голова  постійної комісії з питань розвитку   

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                      та  екології  

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,   повідомив, що по цьому 

питанню пропонується так само відмовити у наданні погодженння на  

отримання спеціального дозволу на користування надрами, оскільки рішенням 

Станишівської сільської ради об’єднаної територіальної громади від 7 лютого 

2019 року відмовлено у наданні такого погодження. 
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ВИРІШИЛИ: Відмовити у наданні погодження Товариству з обмеженою 

відповідальністю «ПІСОК ПОЛІССЯ» на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами з метою видобування піску Анастасіївського родовища 

піску, яке розташоване у Житомирському районі Житомирської області на 

відстані близько 700 м на північний схід від с. Тарасівка Житомирського 

району Житомирської області   та на відстані близько 100 м від залізничної 

колії Житомир-Фастів (територія Станишівської сільської ради об’єднаної 

територіальної громади). 

(Рішення № 807 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  (Катеринівське родовище піску). 
Інформує:  Оржехівський Володимир Миколайович -  

 голова  постійної комісії з питань розвитку    

агропромислового комплексу, земельних відносин  

                     та  екології 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,   повідомив, що по цьому 

питанню пропонується так само відмовити у наданні погодженння на  

отримання спеціального дозволу на користування надрами, оскільки рішенням 

Станишівської сільської ради об’єднаної територіальної громади від 7 лютого 

2019 року відмовлено у наданні такого погодження. 

Оржехівський В.М., депутат районної ради, повідомив, що такі 

рішеннями у  жодному разі не стосуються стримування надходжень до 

бюджету Станишівської ОТГ, адже ці підприємтва  заходять на територію 

громади не питаючи на це дозволу. 

ВИРІШИЛИ: Відмовити у наданні погодження Товариству з обмеженою 

відповідальністю «ПІСОК ПОЛІССЯ» на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами з метою видобування піску Катеринівського родовища 

піску (ділянка Західна і Східна), яке розташоване у Житомирському районі    

Житомирської    області   на    відстані  близько  700 м  на  північ   від с. 

Тарасівка Житомирського району Житомирської області та на відстані близько 

100 м від залізничної колії Житомир-Фастів (територія Станишівської сільської 

ради об’єднаної територіальної громади). 

(Рішення № 808 додається).  
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Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної програми профілактики 

злочинності у Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

Інформує: Огірчук Юрій  Валентинович - начальник організаційного  

 відділу апарату райдержадміністрації – текст інформації 

додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання Комплексної програми 

профілактики злочинності у Житомирському районі на 2016-2020 рр взяти 

довідома та прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 809 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, заявив про наявний 

конфлікт інтересів при розгляді наступного питання порядку денного та 

ухваленні рішення, оскільки є працівником цього підприємства. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми  фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

 Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 
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первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради    

ВИРІШИЛИ: Внести  зміни до Програми  фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

(Рішення № 810 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, заявив про наявний 

конфлікт інтересів при розгляді наступного питання порядку денного та 

ухваленні рішення, оскільки є працівником цього підприємства. 

 

7. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович - головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради    

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,  зазначив, що постійна  

комісія з питань бюджету і комунальної власності рекомендує виключити із 

додатку до проекту рішення пункти 13, 14 та 15, які стосуються капітального 

ремонту паркану, благоустрою території та капітального ремонту зовнішнього 

освітлення. Наголосив на тому, що необхідно спочатку завершити проект з 

придбання та встановлення томографа, а тоді вже вирішувати інші питання 

щодо виділення коштів. 

ВИРІШИЛИ: Внести  зміни до Програми  фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

(Рішення № 811 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансування  видатків  на  

компенсаційні   виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян  

автомобільним  транспортом  на  приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник  управління 

 праці та соціального захисту населення 

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що до районної 

ради звернулася Станишівська ОТГ з проханням прийняти виділену ними іншу 

субвенцію на  монетизацію виплат пільговим категоріям населення  на проїзд. 

Повідомив про те, що це перша територіальна громада в Україні, яка пішла 

таким шляхом, та про те, що на бюджетній комісії не було підтримано це 

рішення, проте на сьогодні у районі є три потужних ОТГ, які можуть почати 

такі виплати і їх необхідно підтримати. 

    Матвійчук Ю.В., Станишівській сільський голова, повідомив, що 

прийняттю такого рішення передувало чимало консультацій і з  обласним 

управління праці, і районним. Прийняття такого рішення ні до чого не 

зобов’язує. Перевізники вже зайшли «занадто далеко» - вони відмовились 

перевозити дітей у шкільні заклади м.Житомира за півціни. Люди, отримавши 

ці кошти, самі  вирішуватимуть скільки і куди їм здити. Зазначив, що 

Станишівська громада готує позов до Кабінету Міністрів України, щоб 

повернтуи компенсацію за пільговий проїзд на рівні державного бюджету. 

   Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав, чи не 

передбачається депутатським корпусом громади придбання автобусу для 

пільгових перевезень. 

   Матвійчук Ю.В., Станишівській сільський голова, відповів, що 1 

автобус у лізинг коштує 3-4 млн. грн,  а по громаді курсує 12 маршрутів, і 

відповідно потрібно  мінімум  20 автобусів. Щоб все це організовувати 

необхідно створювати  комунальне підприємтво з відповідним штатом. 

   Костриця В.М., представник ГО «Союз ліквідаторів Чорнобиля», 

зазначив, що те, що нав’язує Кабінет Міністрів України – це порушення прав 

громадян. Такими рішеннями уряд ставить громадян у залежність і у відповідь 

буде чимало позовів до судових органів від громадських організацій. 

   Матвійчук Ю.В., Станишівській сільський голова, запитав, чи 

влаштовує їх безкоштовний проїзд 1 раз на тиждень. 

   Костриця В.М., представник ГО «Союз ліквідаторів Чорнобиля», 

відповів, що ні. 
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   Матвійчук Ю.В., Станишівській сільський голова, зазначив, що саме 

для цього прийнято рішення про монетизацію, щоб пільговики самі вирішували 

скільки разів їздити і коли: чи то маршруткою, чи тролейбусом, чи трамваєм. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми фінансування  видатків  на  

компенсаційні   виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян  

автомобільним  транспортом  на  приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2019 рік. 

(Рішення № 812 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 25 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 1 (Гребенюк О.П.) 

«Утримались» - 1 (Попов В.Г.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

  Результати поіменного голосування додаються. 

 
9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми розвитку архівної справи та 

утримання комунальної установи “Трудовий архів” Житомирської районної 

ради на 2018-2020 роки. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної   

установи “Трудовий архів” Житомирської районної ради 
ВИРІШИЛИ: Внести зміни до  Програми розвитку архівної справи та 

утримання комунальної установи “Трудовий архів” Житомирської районної 

ради на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 813 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Комплексної програми  пошуку і 

впорядкування поховань жертв війни та політичних репресій у Житомирському 

районі на 2019-2020 роки. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                      районної ради 

 Повідомив, що даними змінами пропонується розширити тематичний 

напрямок досліджень та долучити до програми кошти сільських та селищного 

бюджетів. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Комплексної програми  пошуку і 

впорядкування поховань жертв війни та політичних репресій у Житомирському 

районі на 2019-2020 роки. 

(Рішення № 814 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

       Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2019 році  Програми про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник     

організаційного відділу 

ВИРІШИЛИ: Визначити розмір фінансових ресурсів на виконання у 2019 році  

Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських повноважень 

та порядок їх використання на 2018-2020 роки у загальному розмірі 136 800 грн 

з розрахунку 3 800грн  на кожного депутата районної ради. 

(Рішення № 815 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 
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         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

         Результати поіменного голосування додаються. 

 
12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 22 сесії  Житомирської 

районної ради 7 скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову 

П.Д. коштів за купівлю нерухомого майна»». 

Інформує:  Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                       організаційного відділу 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г.,   голова   районної   ради, повідомив, що гр. 

Рижков П.Д., відмовився від купівлі приміщення школи і хоче щоб йому 

повернули кошти. Повідомив про те, що на минулій сесії було прийняте 

відповідне рішення, а так як зараз фінансові ресурси районного бюджету 

обмежені, то пропонується повернути йому і не за рахунок вільного залишку, а 

з перевиконання упродовж поточного року. 

    Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала, чи фіксував хтось у 

якому стані була будівля тоді і є на даний момент. 

    Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що Левківська сільська рада 

готова забрати це приміщення, а землю вони планують роздати учасникам 

АТО. Щодо стану будівлі, то зауважив, що будівлі школи фактично немає. 

    Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що по акту прийому-

передачі будівля  Рижкову П.Д. не була передана та зазначив, що там є лише 

фундамент і стіни. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 22 сесії  Житомирської районної ради 7 

скликання від 21.12.2018р. №778 «Щодо повернення Рижкову П.Д. коштів за 

купівлю нерухомого майна»». 

(Рішення № 816 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 25 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Парфентієва Т.М., Шахова О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

 Результати поіменного голосування додаються. 

 
13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до окремих  Положень, затверджених 

Житомирською районною радою. 

Інформує:  Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник   

організаційного відділу 
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Повідомила, що у у зв’язку зі зміною у структурі райдержадміністрації, 

необхідно внести зміни до Положення про конкурс на посаду керівника закладу 

загальної середньої освіти та закладу позашкільної освіти, що належать до 

спільної власності територіальних громад сіл та селищ Житомирського району, 

та Положення  про  порядок    використання    шкільних автобусів, замінивши в 

усіх позиціях, виразах та відмінках назву структурного підрозділу 

райдержадміністрації з «відділ освіти райдержадміністрації» на «відділ освіти, 

національно-патріотичного виховання молоді та спорту райдержадміністрації». 
ВИРІШИЛИ: Внести зміни до окремих  Положень, затверджених 

Житомирською районною радою. 

(Рішення № 817 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

14.   СЛУХАЛИ: Про комісію щодо відбору суб’єктів оціночної діяльності у 

сфері оцінки земель. 

Інформує:  Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                                       організаційного відділу 

  Повідомила про те, що на постійну комісію районної ради з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин та екології пропонується 

покласти функції та повноваження з конкурсного відбору суб’єктів оціночної 

діяльності з експертної грошової оцінки земельних ділянок, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

ВИРІШИЛИ: Функції та повноваження з конкурсного відбору суб’єктів 

оціночної діяльності з експертної грошової оцінки земельних ділянок, що 

перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, покласти на постійну комісію районної ради з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології. 

(Рішення № 818 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

15.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про постійні комісії 

районної ради. 

Інформує:  Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                              організаційного відділу 

  Повідомила про те, що у зв’язку з тим, що на постійну комісію районної ради 

з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології 

покладено функції та повноваження з конкурсного відбору суб’єктів оціночної 

діяльності з експертної грошової оцінки земельних ділянок, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району, 

необхідно внести зміни до Положення про постійні комісії районної ради у 

частині повноважень земельної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Положення про постійні комісії районної ради. 

(Рішення № 819 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про скасування рішення 16 сесії районної ради 5 скликання 

від 10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Скасувати  рішення 16 сесії районної ради 5 скликання від 

10.06.2008 р. № 258 «Про продаж майна, що належить до об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ району». 

(Рішення № 820 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 
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Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Парфентієва Т.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови 

райдержадміністрації.  

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                   управління фінансів райдержадміністрації- текст виступу 

додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови райдержадміністрації від 

07.02.2019 № 28 „Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”, від 

15.02.2019 № 44 „Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік”. 

(Рішення № 821 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 

2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів райдержадміністрації- текст виступу 

додається до протоколу. 

 ВИРІШИЛИ: Затвердити звіт про виконання районного бюджету за 2018 рік. 

(Рішення № 822 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 
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Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник    

                  управління фінансів райдержадміністрації- текст виступу 

додається до протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що у минулому 

році кошти, виділені за його депутатською квотою,  в сумі 20 тис. грн  на 

придбання комп’ютерного томографу та 3 тис. грн на придбання 

спортінвентарю для Глибочанської ЗОШ І-ІІ ст. не були використані, і 

звернувся з проханнях направити їх знову за тим же призначенням. 

   Гребенюк О.П., депутат районної ради, озвучив своє звернення щодо 

спрямувння коштів для футбольної команди с.Троянів.  

        Голік Т.І., депутат районної ради, звернулась до депутатів по допомогу у 

виділенні коштів для  Бугайчука Ю.В., учасника АТО, на заміну колінних 

суглобів. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, підтримав пропозицію Голік Т.І., та 

також закликав депутатів допомогти учаснику АТО. 

         Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, що в обласному управлінні 

охорони здоров’я є відповідна програма, заходами якої передбачено заміну 

суглобів за рахунок коштів обласного бюджету, тобто безкоштовно.  

         Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив про те, що є 

звернення від гр. Григорчук І.О. про надання допомоги на реаблітацію доньки 

після операції на серці, та звернувся до депутатів про надання матеріальної 

допомоги  Григорчук І.О., адже вартість реабілітації відносно невелика – 25 

тис. грн. 

Крутій С.Г., голова районної ради, (після отримання у телефонному 

режимі консультації з обласного управління охорони здоров’я) повідомив про 

те, що Бугайчуку Ю.В. необхідно звернутися в обласну лікарню, йому 

призначать заміну суглобу, і відповідно до обласної програми йому 

відшкодовуються кошти за цей протез. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районного бюджету на 2019 рік з урахуванням 

змін та доповнень. 

(Рішення № 823 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20. СЛУХАЛИ:   Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

 Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови районної ради від 22 грудня 

2018 року №226- К «Про втрату чинності контрактів» та  від 28 грудня 2018 

року №228-К «Про внесення змін до штатного розпису». 

(Рішення № 824 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

21. СЛУХАЛИ: Щодо звітності керівників комунальних  підприємств, установ 

та закладів  Житомирської районної ради та керівників структурних підрозділів 

РДА у 2019 р. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                   спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Затвердити план-графік звітності керівників комунальних  

підприємств, установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях 

районної ради у 2019 році. 
(Рішення № 825 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/%D0%A0i%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F___%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6-_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82_%D0%B1-%D0%BA.pdf
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про вилучення та закріплення об’єктів нерухомого майна  на 

праві оперативного управління.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 

      Проінформував про те, що цим проектом рішення пропонується вилучити 

із оперативного управління Комунального підприємства «Центральна районна 

аптека № 118» Житомирської районної ради  та закріпити на праві 

оперативного управління за Комунальним некомерційним підприємством 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної об’єкти нерухомого 

майна: приміщення за адресою: вул. Вокзальна, 12 у  м. Житомирі та 

приміщення аптеки №113 за адресою: вул. Іванова, 5а у  с. Висока Піч. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав як ці приміщення 

будуть використовуватись лікарнею. 

   Крутій С.Г., голов районної ради, відповів, що там буде аптека. 

   Уницький С.О., головний  спеціаліст з питань комунальної власності, 

зазначив, що змінюється тільки оперативне управління,  а оренда залишається 

та що і була. 

   Крутій С.Г., голова районної ради, роз’яснив, що у разі ліквідації 

підприємства потрібно розривати договори з усіма орендарями. 

    Оржехівський  В.М., депутат районної ради, запитав  скільки платять 

орендарі, які розміщують кафе і магазини в районній лікарні. 

    Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» районної ради, відповів,  що всі орендарі 

платять оренду, і всі дозвола на оренду  надаються робочою групою районної 

ради з питань використання майна. 

    Козел В.В., депутат районної ради, запитав чи моніторяться ціни в аптеках і 

магазинах, які є на території лікарні, оскільки на власному досвіді переконався, 

що ціни там  набагато вищі та відповідно товари дорожчі. 

   Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного 

підприємства»Центральна районна лікарня», відповів, що до компетенції 

лікарні не входить моніторити ціни.   

   Козел В.В., депутат районної ради, повідомив, що ним і громадською радою 

при ОДА було перевірено ціни  на продукти харчування в обласній лікарні, і 

після цього ціни у магазинах на території лікарні знизились. 

   Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що громадськість та 

робочі депутатські групи мають право моніторити ціни у таких закладах, але не 

керівицтво лікарні. 

   Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що  ніхто не дасть права 

втручатись в особистий бізнес. 

ВИРІШИЛИ: Вилучити із оперативного управління Комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 118» Житомирської районної 

ради  та закріпити на праві оперативного управління за Комунальним 
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некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради приміщення за адресою: вул. Вокзальна, 12,  м. 

Житомир, та приміщення аптеки №113 за адресою: вул. Іванова, 5а, с. Висока 

Піч. 

(Рішення № 826 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно.  

       Результати поіменного голосування додаються. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про припинення комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Припинити діяльність комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради   шляхом його ліквідації. 

(Рішення № 827додається).  

Результати голосування: 

      «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Гребенюк О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу  об’єктів  нерухомого майна до 

комунальної власності  Левківської сільської ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

спеціаліст з питань комунальної власності 
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  Повідомив, що у зв’язку з тим, що на протязі багатьох десятиліть 

приміщення школи №1, 1940 року побудови, приміщення школи №2, 1940 

року побудови та приміщення хліва, 1971 року побудови, що перебувають на 

балансі відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та 

спорту Житомирської райдержадміністрації та знаходяться за адресою: 

с.Левків, вул. Олімпійська 2б, не використовуються відділом освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації за належністю (для освітніх чи інших потреб 

навчального закладу), пропонується передати їх до комунальної власності 

Левківської сільської ради для потреб територіальної громади. 

ВИРІШИЛИ: Передати безоплатно зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ Житомирського району, з балансу відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації у комунальну власність Левківської  сільської ради 

об’єкти нерухомого майна, що знаходяться за адресами:  

     -  вул. Олімпійська 2б, с. Левків, Житомирський район, Житомирська 

область - приміщення школи № 1 з господарськими будівлями (хлів), рік 

побудови 1940.  

     -  вул. Олімпійська 2я, с. Левків, Житомирський район, Житомирська 

область - приміщення школи № 2, рік побудови 1940. 

(Рішення № 828 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до переліку підприємств, установ та 

закладів, засновником яких є Житомирська районна рада. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                           спеціаліст з питань комунальної власності 

   Повідомив, що у зв’язку з утворенням Житомирської міської об’єднаної 

територіальної громади, до складу якої увійшла Вересівська сільська рада, до 

Житомирської міської ради передано права засновництва юридичною особи  

Вересівської  загальноосвітньої  школи І-ІІІ  ступенів Житомирського району 

Житомирської області. У зв’язку з цим пропонується виключити цю юридичну 

особу з переліку підприємств, установ та закладів спільної власності 

територіальних громад сіл та селищ Житомирського району, засновниками 

яких є Житомирська районна рада.  
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ВИРІШИЛИ: Внести зміни до переліку підприємств, установ та 

закладів, засновником яких є Житомирська районна рада. 

(Рішення № 829 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

         Результати поіменного голосування додаються. 

 

26. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

              спеціаліст з питань комунальної власності 

          Повідомив, що  у зв’язку з передачею до Житомирської міської об’єднаної 

територіальної громади будівель та іншого майна Вересівської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів та Вересівської амбулаторії загальної 

практики сімейної медицини, пропонується внести зміни до затвердженого 

переліку, а саме виключити з нього нежитлову будівлю Вересівської  ЗОШ І-ІІІ 

ступенів, у тому числі приналежні до неї споруди, а саме: підсобна будівля 

(склад), котельня, убиральня, колодязь, огорожа, а також будівлю  амбулаторії 

загальної практики сімейної медицини с. Вереси.  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ Житомирського району 

(Рішення № 830 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Голік Т.І.). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

 Результати поіменного голосування додаються. 
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27. СЛУХАЛИ: Про укладення Меморандуму про  участь у реалізації 

районного проекту з придбання та встановлення  комп’ютерного томографа. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                  виконавчого апарату районної ради 

Проінформувала про те, що цей меморандум розроблено з метою 

забезпечення реалізації районного проекту з придбання та встановлення 

комп’ютерного томографа для  Комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради та  забезпечення 

доступності для жителів територіальних громад Житомирського району 

медичних послуг з використанням цього медичного обладнання на пільгових 

умовах. Зазначила,  що даний меморандум є чотирьохстороннім, а саме 

укладається між Житомирською районною радою, Житомирською районною 

державною адміністрацією, Комунальним некомерційним підприємством 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, об’єднаними 

територіальними громадами, селищною та сільськими радами Житомирського 

району. Відповідно до нього усім жителям району послуги з обстеження на 

цьому медичному обладнанні будуть надаватися на пільгових умовах за 

зниженою вартістю послуги. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав, чи буде 

розроблено положення про використання томографа, де буде зазначено всі 

умови і порядок його використання, у тому числі  перелік пільгових категорій. 

   Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що поки що затверджується 

Меморандум, а потім буде затверджене і відповідне положення про 

використання томографа. 

ВИРІШИЛИ: Погодити Меморандум та уповноважити голову Житомирської 

районної ради Крутія С.Г. на укладення від імені Житомирської районної ради 

Меморандумів із Житомирською районною державною адміністрацією, 

Комунальним некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради та Тетерівською сільською радою об’єднаної 

територіальної громади, Станишівською сільською радою об’єднаної 

територіальної громади, Глибочицькою сільською радою об’єднаної 

територіальної громади, Оліївською сільською радою об’єднаної 

територіальної громади, Березівською, Василівською, Вертокиївською, 

Високопічською, Глибочанською, Головенківською, Заможненською, 

Іванівською, Коднянською, Левківською, Миролюбівською, Озерянківською, 

Руднє-Городищенською, Садківською, Сінгурівською, Троянівською 

сільськими та Новогойвинською селищною радами  про  участь у реалізації 

районного проекту з придбання та встановлення комп’ютерного томографа. 

(Рішення № 831 та Меморандум додаються).  

Результати голосування: 

   «За» - 26 (Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 
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«Проти» - 1 (Вербило Л.В.)   

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

 Результати поіменного голосування додаються. 

 
28. СЛУХАЛИ: Про участь депутатів Житомирської районної ради скликання 

у роботі сесій  районної ради та звітність  перед виборцями. 

Інформує: Вербило Лариса Василівна – голова постійної комісії постійної 

комісії з  питань законності, правопорядку і прав людини, 

депутатської етики, забезпечення діяльності депутатів та 

місцевого самоврядування – інформація додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про відвідування депутатами засідань постійних 

комісій та пленарних засідань сесій взяти до відома. 

(Рішення № 832 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районних Програм. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу освіти, 

військово-патріотичного виховання, молоді та спорту  

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районних Програм. 

(Рішення № 833 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про результати розгляду звернень районної ради. 

   Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                     районної ради 

Зазначив, що минулого року було прийнято рішення щодо звернення до 

Верховної  Ради України та Мінфіну, щоб кошти від функціональної діяльності 

Житомирського районного відділу УДМС зараховувались до районного 

бюджету, проте районна рада отримала відповідь від Мінфіну, що, зважаючи на 

те, що цей відділ є структурним підрозділом центрального органу виконавчої 

влади, місцеві податки сплачуються за місцем його розташування, тобто у 

міський бюджет. 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запропонувала 

перенести районний відділ УДМС на територію Новогуйвинської селищної 

ради Житомирського району. 

   Стах В.М., заступник голови районної ради, відповів, що ми не можемо це 

зробити, оскільки районний УДМС є структурним підрозділом УДМС 

Житомирської області, і необхідно звертатись до керівництва області, і вони 

такого погодження не нададуть. 

   Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи звертались до  Житомирської 

міської ради, щоб вони хоч частину цих коштів перераховували до районного 

бюджету, адже  жителі Житомирського району сплачують адміністративні 

зобри при обслуговуванні у цьому підрозділі УДМС. 

    Крутій С.Г., голова Житомирської районної ради, відповів, що, якщо міська 

рада виставить рахунок за навчання дітей району у садочка та школах міста, так 

як і  раніше це робила, то сума, яку районний бюджет повинен  їм вернути, буде 

в сотні разів більшою, ніж ті податки, що надходять від районного відділу 

УДМС. 

      Микитюк С.М., голова Житомирської райдержадміністрації, зазначив, що у 

нас не тільки районний УДМС знаходиться у м.Житомирі, а і поліція, проте ті 

рахунки, які нам міська влада може виставити є «астрономічні». Якщо взяти 

медичну галузь, то вони вже виставили рахунок за обслуговування населення 

району у міських лікарнях – це близько 3,7 млн. грн. 

  В   обговоренні   також   взяли   участь   депутати  районної  ради: 

Оржехівський В.М., Козел В.В., Голік Т.І., Парфентієва Т.М. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про розгляд звернень районної ради взяти до відома 

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення ФОП Микитюк І.В. щодо 

відшкодування вартості виконаних робіт.    

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності 

       Проінформував про те, що у 2016 році  рішенням Житомирської районної 

ради №93 «Про надання дозволу на поліпшення об’єкта оренди та проведення 

реконструкції нежилого приміщення», було надано дозвіл ФОП Микитюк на 

проведення реконструкції приміщення за адресою: м. Житомир, вул. Вокзальна, 

12. Орендар провів роботи з поліпшення приміщення, і відповідно до 

законодавства має право на відшкодування, тому і з відповідним зверненням до 

районної ради звернувся орендар ФОП Микитюк. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що поки що ми приймаємо 

рішення про повернення коштів, але самі кошти не повертаємо, і лише після 

того як орендар надасть усі документи, а управління фінансів перевірить 

відповідність всіх документів, буде винесено питання і на бюджетну комісію, і 

на сесію про виділення коштів. 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П., депутат районної ради, запитала, чи є всі 

підтверджуючі документи на ту суму, яку орендар хоче повернути. 

ВИРІШИЛИ: Відшкодувати фізичній особі-підприємцю Микитюк Ірині 

Василівні вартість виконаних за власні кошти ФОП Микитюк І.В. робіт 

поліпшення об’єкта оренди орендованого нею нерухомого майна, яке належить 

до спільної власності територіальних громад сіл та селищ Житомирського 

району і знаходиться за адресою: м. Житомир, вул. Вокзальна, 12, після 

надання нею відповідних документів, що підтверджують виконання робіт, у 

тому числі придбання товарів та послуг у рамках виконання цих робіт та актів 

приймання-передачі робіт, послуг тощо. 

(Рішення № 834 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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32. СЛУХАЛИ: Про скасування  рішення 14 сесії Житомирської 

районної ради 7 скликання від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження 

експертної оцінки та продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за 

адресою:  м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                            спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Скасувати рішення 14 сесії Житомирської районної ради 7 

скликання від 03.11.2017 року № 475 «Про затвердження експертної оцінки та 

продаж об’єкту нерухомого майна частини приміщення за адресою:  

м.Житомир, вул.Вокзальна, 12». 

(Рішення № 835 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ:  Про передачу в оренду   ТОВ «Редакція газети «Приміське 

життя» приміщень. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

Повідомив, що цим проектом рішення пропонується передати в 

довгострокову оренду терміном на 15 (п’ятнадцять) років Товариству з 

обмеженою відповідальністю «Редакція газети «Приміське життя» приміщень, 

що належать до спільної власності територіальних громад сіл та селищ 

Житомирського району, у яких на час реформування розташовувалася редакція 

газети, загальною площею 32,47 кв. м., що розташовані на четвертому поверсі 

адміністративної  будівлі Житомирської районної ради.   Орендну ставку за 

оренду приміщень встановити відповідно до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району, за визначенням цільового призначення нерухомого 

майна, що передається в оренду, для «Розміщення редакцій засобів масової 

інформації» - 10% від ринкової вартості орендованого нерухомого майна. 

Орендна плата становитиме без індексу інфляції за січень місяць 811 грн в 

місяць. 

ВИСТУПИЛИ: Юхимчук С.М., головний редактор «Редакції газети 

«Приміське життя», попросив не підтримувати це рішення, оскільки за його 

словами воно суперечить ст. 9 Закону України «Про реформування державних і 

комунальних засобів масової інформації». Зачитав зазначену статтю. 
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Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, відповіла що орендна плата у розмірі 1 грн встановлюється у 

тому випадку, коли засіб масової інформації не є засобом масової інформації 

рекламного характеру, еротичного характеру, засновник його не є 

засновниками іншого підприємтва, чи фізичними особами підприємцями, які 

займаються реалізацією паперу, іншої друкованої продукції. Відповідно до 

цього редакція мала надати підтверджуючі документи, що ці обмеження до них 

не застосовуються, проте не надали. 

Нижник В.Т., депутат районної ради, вніс пропозицію відкласти розгляд 

цього питання на довивчення. 

Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що договір оренди у них 

закінчується у лютому і до березня необхідно вирішити це питання. 

 

Результати голосування за те, щоб передати в оренду ТОВ «Редакція 

газети «Приміське життя» приміщеня терміном на 15 (п’ятнадцять) років  з 

орендною ставкою 10% від ринкової вартості орендованого нерухомого майна:  

      «За» - 16 (Голік Т.І, Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Козел В.В., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 2 (Давидов А.В., Попов В.Г.) 

«Утримались» - 9 (Вербило Л.В.,  Гребенюк О.П., Загладько В.М., Кліменко 

В.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Фещук Л.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

34. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунальної установи «Житомирська 

районна станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. 

  Інформує: Варчук Олена Зосимівна – директор комунальної 

 установи «Житомирська районна станція юних  

натуралістів» Житомирської районної ради – текст звіту 

додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Звіт директора комунальної установи «Житомирська районна 

станція юних натуралістів» Житомирської районної ради Варчук О.З. взяти до 

відома. 

(Рішення № 837 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунальної установи «Житомирський 

районний центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради 

Лаговської С.Ф. 

Інформує: Лаговська Світлана Федорівна – директор комунальної 

установи «Житомирський районний центр  дитячої  

та юнацької творчості» Житомирської районної ради– 

текст звіту додається до протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Звіт директора комунальної установи «Житомирський районний 

центр дитячої та юнацької творчості» Житомирської районної ради Лаговської 

С.Ф. взяти до відома. 

(Рішення № 838 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

36. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, изначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки. 

Інформує: Григор’єва Алла Анатоліївна – т.в.о. начальника відділу 

регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, изначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 839 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

37. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

      Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної  Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

(Рішення № 840 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

38. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна - начальник  

організаційного відділу 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 841 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 
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Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

          За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно. Результати поіменного голосування додаються. 

 

39. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2019 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економіки і торгівлі райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

(Рішення № 842 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

40. СЛУХАЛИ: Про передачу книг Василя  Василика  та Марії Зіновчук  до 

комунальної власності селищної  та сільських рад району. 

Інформує: Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу  

                             культури і туризму райдержадміністрації 
ВИРІШИЛИ: Передати книги Василя  Василика  та Марії Зіновчук  до 

комунальної власності селищної  та сільських рад району. 

(Рішення № 843 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 



 44 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно. Результати поіменного голосування додаються. 

 

41. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту на 2017 -  2021 роки. 

Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу освіти, 

військово-патріотичного виховання, молоді та спорту  

райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної Програми розвитку фізичної культури 

та спорту на 2017 -  2021 роки. 

(Рішення № 844 додається).  

Результати голосування: 

   «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

  42. СЛУХАЛИ: Щодо  механізму  контролю за якістю харчування дітей у 

закладах освіти Житомирського району. 

 Інформує: Власюк Микола Васильович - в.о. начальника відділу освіти, 

військово-патріотичного виховання, молоді та спорту  

райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

зв’язався з обласним лабораторним центром і отримав від них розцінки, які 

доведені до відома керівників загальноосвітніх закладів освіти. Ціни на 

послуги будуть мінятись, і на наступній сесії районної ради, якщо депутати 

визначать це доцільним, то буде внесено зніми до відповідної програми і 

депутати зможуть спрямувати на це кошти. 

   Дмитрієва Р.М., головний спеціаліст відділу освіти, військово-

патріотичного виховання, молоді та спорту  райдержадміністрації, відповіла, 

що такі дії є недоцільними, оскільки Держпродспоживслужбою двічі на рік 

проводиться котроль за якістю продуктів харчування,  у рамках якого 

проводиться близько 25 змивів.  

   Стах В.М., заступник голови районної ради, відповів, що таке 

побажання було висловнено депутатами на бюджетній комісії, і якщо вони 

бажають виділяти на це кошти, то це їх право. 

ВИРІШИЛИ: Взяти цю інформацію до відома та доручити відділу освіти, 

військово-патріотичного виховання, молоді та спорту  райдержадміністрації 
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розробити проект рішення про внесення таких змін до програми 

забезпечення харчуванням дітей у школах району та подати на наступну сесію. 

Результати голосування: 

   «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Гребенюк О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 43. СЛУХАЛИ: Про звернення до Міністерства оборони України. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради 

Повідомила, що це звернення стосується будинку офіцерів смт Озерне, 

який перебуває на балансі Міноборони. До неї неодноразово як до депутата 

звертались мешканці з питаня його відновлення. Цьому приміщенню надано 

статус об’єкта культурної спадщини. Відповідно до Закону України «Про 

охорону культурної спадщини», власник або уповноважений ним орган, 

користувач зобов'язані  утримувати  пам'ятку архітектури/історії в  належному  

стані,  своєчасно провадити  ремонт,  захищати  від  пошкодження,   

руйнування. Будівля будинку офіцерів смт Озерне Житомирського району має 

високу архітектурно-естетичну та історичну цінність як будівля у мотивах 

новаторського стилю «український конструктивізм», споруджена за проектом 

видатного українського архітектора зі світовим ім’ям Йосипа Юлійовича 

Каракіса та пов’язана з перебуванням у ньому багатьох видатних військових і 

цивільних діячів. Крім того, це єдиний заклад культури в смт Озерне, котрий 

забезпечує культурно-дозвіллєву функцію як для військовослужбовців 

гарнізону (на цій території дислокується декілька військових частин), так і для 

цивільного  населення (гуртки, студії, секції та ін.) 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., депутат районої ради, запитав хто визначив, 

що це об’єкт історико-культурної спадщини. 

   Парфентієва Т.М., депутат районнної ради, відповіла, що це зроблено 

краєзнавцем  Г.Мокрицьким.  Зроблено паспорт на цю будівлю, і надали 

статус «щойно визнаного об’єкта»,  документи направлено до Міністерства 

культури, і вже вони надалі розглядають більш фахово: підтверджують, що це 

об’єкт культурної спадщини,  вносять його до реєстру пам’яток  або ж 

відмовлять. 

   Стах В.М.,  заступник голови районної ради, запитав, чи є розрахунки 

скільки коштуватиме ремонт цього приміщенн і чи є згода Новогуйвинської 

селищної ради прийняти цей об’єкт. 

   Парфентієва Т.М., депутат районнної ради, відповіла, що вартість робіт 

складає приблизно 27 млн. грн. 
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   Паньків О.Б., заступник Новогуйвинського селищного 

голови, відповів, що це питання буде розглянуто на черговій сесії селищної 

ради, і депутати згодні його прийняти тільки не на бланс, а до комунальної 

власності. Але на даний час у селищної ради відсутні кошти на ремонтно-

реставраційні роботи. 

    Стах В.М., заступник голови районної ради, вніс пропозицію 

підтримати звернення, але без формулювання «передати у комунальну 

власність». 

   Парфентієва Т.М., депутат районнної ради, запропонувала викласти 

останній абзац звернення у наступному формулюванні: «З метою збереження, 

належного утримання об’єкта культурної спадщини просимо передбачити 

кошти на ремонтно-реставраційні роботи будинку офіцерів  в смт Озерне». 

ВИРІШИЛИ: Звернутися до  Міністерства  оборони України щодо 

передбачення коштів на ремонтно-реставраційні роботи будівлі будинку 

офіцерів в смт Озерне Житомирського району Житомирської області. 

 (Рішення № 845 та звернення додаються).  

 Результати голосування: 

      «За» - 27 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Гребенюк О.П., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М.., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про повернення до розгляду питання «Про передачу в оренду 

ТОВ «Редакція газети «Приміське життя» приміщень». 

Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Повернутись до розгляду питання «Про передачу в оренду ТОВ 

«Редакція газети «Приміське життя» приміщень». 

Результати голосування: 

      «За» - 26 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Гребенюк О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 



 47 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

більшістю голосів. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ: Про передачу в оренду ТОВ «Редакція газети «Приміське 

життя» приміщень. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

               спеціаліст з питань комунальної власності 

ВИСТУПИЛИ: Загладько В.М., депутат районної ради, повідомив, що в 

обласної ради редакція газети «Житомирщина» орендує теж приміщення, і 

було б цікаво взнати на яких умовах у них це відбувається. 

   Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що одне привітання в газеті 

коштує близько 200 грн, і у кожному номері їх є чимало, отже опублікувавши 

4 привітання вони зможуть оплатити оренду приміщень. За кожне висвітлення 

діяльності району нам виставляють рахунки і ми їх оплачуємо. Так само і 

райдержадміністрація. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити звіт про оцінку майна, що передається в оренду та 

передати в довгострокову оренду терміном на 15 (п’ятнадцять) років 

Товариству з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «Приміське життя» 

приміщення, що належать до спільної власності територіальних громад сіл та 

селищ Житомирського району, у яких на час реформування розташовувалася 

редакція газети, загальною площею 32,47 кв. м., що розташовані на четвертому 

поверсі адміністративної  будівлі Житомирської районної ради за адресою: 

м.Житомир, вул. Л.Українки, 1, а саме: два кабінети №  410, 411, корисною  

площею 21,20 кв. м., та місця загального користування, площею 11,27 кв. м. з 

цільове призначення нерухомого майна, що передається в оренду: «Розміщення 

редакцій засобів масової інформації» та із розміром орендної плати, що 

становить 10% від ринкової вартості орендованого нерухомого майна, 

встановленої за результатами його незалежної оцінки.  

(Рішення № 836 додається).  

 Результати голосування: 

      «За» - 24 (Вербило Л.В.,  Голік Т.І, Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М.., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 (Гребенюк О.П., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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ВИСТУПИЛИ:  Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, 

який повідомив про те, що діє обласна програма підтримки, реабілітації  та 

лікування учасників АТО   у закладах третинного рівня, на виконання якої 

виділяються сотні тисяч гривень.  

Крутій С.Г., голова районної ради, подякував всім за допомогу у 

придбанні томографа, наголосив на тому, що до 1 квітня потрібно кожному 

подати декларацію особи, уповноваженої на виконання функцій держави та 

місцевого самоврядування та  нагадав про необхідність поновлення 

електронних ключів, термін дії яких закінчився. 

 

              Двадцять третю сесію головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено 

закритою. 

 

     Звучить гімн. 

 

Голова районної ради                                                                С. КРУТІЙ       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол склала:  

    Юлія Мірошниченко 


